
Високи представник/специјални
представник  Европске  уније
коментарише  неуспјех
Представничког дома да усвоји
Уставне амандмане
Високи  представник  /  специјални  прдставник  Европске  уније,
Кристијан Шварц- Шилинг данас је изразио дубоко разочарење
због чињенице да предложени уставни амандмани нису усвојени на
сједници  Представничког  дома  Парламентарне  скупштине  БиХ,
одржаној у сриједу.

“Дубоко сам разочаран оваквим исходом. Босна и Херцеговина
пропустила је тешко стечену прилику да покрене важан процес
модификовања  Устава  како  би  те  промјене  биле  спремне  за
примјену на октобарским изборима. Резултат синоћњег гласања
шаље негативну поруку Европи, САД-у и међународној заједници у
цјелини.” – рекао је високи представник/специјални представник
Европске уније Кристијан Шварц- Шилинги додао: “Највише од
свега, ово је ипак губитак за Босну и Херцеговину.”

“Ја, и други чланови међународне заједнице смо били лично
укључени у овај процес. Дали смо све од себе да делегатима у
Парламенту објаснимо важност предложених амандмана. Политичким
странкама,  јавном  мнијењу   и  члановима  парламента  било
је сасвим јасно да је међународна заједница уједињено стајала
иза овог пројекта. Предложени амандмани били су и јошувијек су
неопходни како би се започо кључни процес јачања власти у овој
земљи. Они који су одговорни за неуспјех овог пакета реформи,
морају  размислити  о  посљедицама  свог  дјеловања,”  рекао  је
високи представник.

Високи представник је такође истакао да је већина делегата

https://www.ohr.int/%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba%d1%81%d0%bf%d0%b5%d1%86%d0%b8%d1%98%d0%b0%d0%bb%d0%bd%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81-27/
https://www.ohr.int/%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba%d1%81%d0%bf%d0%b5%d1%86%d0%b8%d1%98%d0%b0%d0%bb%d0%bd%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81-27/
https://www.ohr.int/%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba%d1%81%d0%bf%d0%b5%d1%86%d0%b8%d1%98%d0%b0%d0%bb%d0%bd%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81-27/
https://www.ohr.int/%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba%d1%81%d0%bf%d0%b5%d1%86%d0%b8%d1%98%d0%b0%d0%bb%d0%bd%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81-27/
https://www.ohr.int/%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba%d1%81%d0%bf%d0%b5%d1%86%d0%b8%d1%98%d0%b0%d0%bb%d0%bd%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81-27/


Представничког дома гласала за пакет уставних реформи. Више
људи је изразило подршку овом пакету, него што их је било
против.

Високи представник је одао признање страначким вођама који су
заиста напроно радили како би постигли консензус. Он је такође
одао признање Влади САД на уложеном доприносу.

“У  овом  тренутку,  БиХ  треба  времена  да  размотри  резултат
синоћњег  гласања  те  да  види  које  кораке  треба  предузети.
Потреба да се модификује Устав БиХ неће нестати. То је питање
о којем ће се поново морати размишљати  како би се БиХ боље
припремила за интеграцију у ЕУ и како би влада била спремнија
да служи својим грађанима.”


